
老师们，同学们和家长们，大家好！ 

 

时光飞逝，本周六(6/15)是 2018－2019 年度的最后一天。 

 

1.毕业典礼: 周六下午将举行毕业典礼，没有文化课。 中文课学生正常报到。 下面

是流程安排，全部活动大约在下午 4 点结束。 

 

12:30：义工布置礼堂舞台音响 

1:30： 正常上课 

1:50: 学生入场 

2:10: 毕业典礼 

2:45： 文艺表演 

 

2.课程注册: 2018-2019 学年注册已经在 6 月 6 号开放，目前报名踊跃，个别文化课

和中文班级头三天就已经注满。 

 

提前注册将在 7 月 12 日结束. 请大家用下面的链接抓紧注册。如果有问题，请联系

校务长曹红(regadmin@hxsouth.org)。  

 

http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx 

 

下学年，学校将新开设成人拉丁舞（已满），成人书法国画，少儿书法国画，成人

古筝和少儿古筝。健美塑身班调整为体型训练与表演班。 

 

双语班(CSL) 将增开至 6 年级。 学校还将为高年级毕业生开设高级中文班，根据学

生需要，提供 AP 中文, HSK 5 和中华文化方面的培训与教学。 

 

3.助教与教师招聘：学校继续招聘下学年高中生教师助理(TA), 有意者请到学校网站

下载并填写申请表格，发邮件到 ta@hxsouth.org。 

 

南部分校常年招聘储备中文老师，包括代课老师。学校提供多种形式的培训与福

利， 欢迎热爱中文教育，有责任心，有爱心的人士加盟！ 有意者请发邮件到

hiring@hxsouth.org。 

 

 

4.家长值班：本周领班：王露生 陈从金 

 

本周值班安排, 请查看附件或者 学校家长会值班安排网页。 

 

值班当日，请您在上课前 15 分种签到，第三节下课后 10 分种签出。请您在整个过

程中坚守岗位，保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。 

 

感谢你们的参与和支持！ 

 

http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx
https://hxsouth.org/%E5%80%BC%E7%8F%AD%E5%AE%89%E6%8E%92-parent-duty-schedule


赵巍 

华夏南部中文学校校长 

 

 

Dear Teachers, Students, and Parents, 

 

Time flies, this Saturday (6/15) is the last day of the year 2018-2019. 

 

1.Graduation Ceremony: There will be no cultural classes on Saturday. Chinese class 

students report to classroom as usual. Below is the process arrangement. All activities will 

end at approximately 4 pm. 

 

12:30: Volunteer set up auditorium and stage 

1:30: Chinese classes begin. 

1:50: Students enter auditorium 

2:10: Graduation Ceremony 

2:45: Cultural performance 

 

2.2019-2020 Registration: Registration for the next school year has begun on June 6. 

Early registration will end on July 12. Some courses have limited number of seats, please 

use the link below to register. If you have any questions, please contact 

regadmin@hxsouth.org. 

 

http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx 

 

3. TA and teacher recruitment: The school will continue to recruit high school students 

as assistant teachers (TA) for the next school year. Interested parties please go to the 

school website to download and fill out the application form and send an email to 

ta@hxsouth.org. 

 

Huaxia South recruits Chinese teachers, including substitute teachers all year round. The 

school offers a variety of training and benefits. Interested parties please email 

hiring@hxsouth.org. 

 

4.Parent Duty: Please check attachment or following link for this week's duty assignment: 

 

Parent On Duty Schedule 

 

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes 

after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure 

education environment for the children. 
 

With warm regards, 

 

Wei Zhao 

Principal, Huaxia South Chinese School 
 

 

https://hxsouth.org/%E5%80%BC%E7%8F%AD%E5%AE%89%E6%8E%92-parent-duty-schedule

